遵從

《消除性傾向歧視僱傭實務守則》

樂建學院工作問



《消除性傾向歧視僱傭實務守則》由香港特別行政區政府編製,旨在協助僱傭雙方自我規管,以消除僱傭範疇中的歧視措施和行為,並促進人人無分性傾向而享有平等的就業機會。《守則》全文可於http://www.cmab.gov.hk/tc/issues/code_of_practice.htm下載。

The Code of Practice against Discrimination in Employment on the Ground of

政制及內地事務局

Constitutional and Mainland Affairs Bureau

如貴機構希望為促進不同性傾向人士的平等就業機會出一分力,請承諾遵從《守則》所建議的良好常規。有興趣成為支持採納《守則》的機構可致電2810 3205或電郵至gisou@cmab.gov.hk。

If your organisation wishes to play a role in promoting equal employment opportunities on the ground of sexual orientation, please pledge to follow the good practices recommended in the Code. Organisations interested in becoming a supporting organisation can call 2810 3205 or send an email to gisou@cmab.gov.hk.

Newsletter



香港物流協會

香港物流協會通訊 2014年9-10月 · 第二十九期

SEP-OCT 2014

黄西桂港合作高端物流服務緊缺人才赴港培訓班



其士冷藏物流有限公司為培訓成員介 四其十冷鏈物済等理源作済程。



其士冷藏物流有限公司在講解網上倉 餘管理系統。



€亞貨運為培訓成員介紹公司的背景 §料以及日常營運済理。



培訓成員在美亞貨運的倉庫進行參

才一行 21 人於 9 月 23 日在本會兩間企業會員進行考察及培訓分別為美亞貨運 (AOC Limited)及其士冷藏物流有限公司 (Chevalier Cold Storage and Logistics Ltd.)。上述兩間企業悉心策劃和安排實地考察,交流及分享有關倉庫的運作設備及管

義,亦拓寬了他們對物流業發展的理念。是次培訓班取得圓滿原

Seminar - 10 Tips in Selecting Service Provider



今次由我主講 "10 Tips in Selecting Service Provider",希望

整合資源去迎合未來挑戰。

袁美儀工程師 香港物流協會副會長及項目委員會主席



全國物流師職業資格認證考試

全國物流師職業資格認證考試由全國物流標準化技術委員會、中國物流與採購聯合會主辦及頒授證書,香港物流協會為香港唯一認可考試中心。考試目的是為相應級別的物流師上崗人員經考試合格後,取得相應的資格認證,此資格認證廣為內地物流業僱主接受。

2014年11月份之物流師及助理物流師考試現已接受報名。如欲參加上述考試,請先電郵info@hkla.org.hk或傳真852-34212477考試報名表、學歷證明、成績單、工作證明及身份證副本至本會。審批成功後,便可帶同證件相片三張在辦公時間內到本會繳交考試費 及購買有關考試參考書籍 (香港物流協會地址:香港九龍達之路78號生產力大樓地庫一樓)。考試截止報名日期 2014年10月9日。

如有任何查詢,請與本會聯絡(電話: (852) 2777 9656);或電郵(info@hkla.org.hk)

詳情請瀏覽http://www.hkla.org.hk



Seminar - Warehouse Operations in Practice

We had a good turnout rate in April of this year for the same topic. The second seminar was therefore organized. Some basic warehouse operation flow such as goods receiving, putting away, picking, packing, and dispatching were introduced. The use of appropriate material handling equipment was recommended in order to facilitate the warehouse operations. Other warehouse related functions such as stock taking, damaged goods handling, occupational safety, security, and staff training etc. were elaborated too. The objective was to share with the frontline warehouse operators the information and technical knowhow of running a warehouse in general. There was Q & A section at the end of the seminar where the audience could discuss and share with others about their operational issues. We hope similar topics would be welcome by our members in future.



Ir. Stephen Chan

HKLA Chairman, Industrial Development Committee

Seminar - Building Warehouse Physical Infrastructure



We had guite a few sew inars specifically designed for the front line staff for their acquiring basic knowledge of warehouse operations. It was about time to look at the strategic issues of the managerial-level practitioners and decision makers. The Building Warehouse Physical Infrastr ucture semina r was designed to provide some local expertise on how to build the wa rehouse physica fly with the a inn to further a rticulate how the costs or prices were calculated for operating a warehouse. The lay out and use of different in aterial handling equipment to meet the purpose of minimizing the overa II costs were also recommended. The temperature control facility specifications and designs were covered. The lecture room was packed with attentive audience and some follow up calts in the next few days were also

received for further discussion. It was nice to meet all the enth usiastic participants and some very senior managers in the seminal Ir. Stephen Chan

HKLA Chairman, Industrial Development Committee

The YSHKLA Promotion and Exchange Program Review Gathering



The YSHKLA Promotion and Exchange Programme Review Gathering was successfully held on 21 Aug ust 2014 at night. A total of 34 participates joined the gathering, including guests (professors from various tertiary institutions and universities and HKLA council members), mentors, mentees and committee members of the YSHKLA. During the gathering, participants from the exchange trip presented about what they have accomplished and learnt in the trip and

also pidures of their happy moments. Besides, we also grabbed the opportunity and presented our

society's mission and vision to the guests from different institutions. It was not only a joyful gathering moments for the exchange programme participants, but also a great networking and promotion opportunities to promote our societies to professors from different institutions. Recruiting new members to our society is out upcoming in is sion and we are looking forward to the impact that our society could bring with all the new members from different institutions.



香港物流協會通訊 2014年9-10月 · 第二十九期

Visit to Airport Post Office



We are grateful that Air Mail Centre, Hong Kong Post Office for ta king the time to receive our members in the afternoon of 11 July 2014. We could then have a chance to visit their air mailing operations and services. Mr. Terry Fong (Manager, Air Parcels), Miss Sylvia Lam (Manag er, Air Letters) and their colleagues introduced the rout in e operation s in the Centre. They expla ined to our members that the Centre at the Hong Kong Internationa I Airport was equipped with inachines for autoinating sorting packets and parcels, and for handling airline containers. We were then escorted to visit for different sections such as receiving area, sorting area and put-away area in the Centre. It was an eye-open ing experience for participants in how the

Post Office implemented their security measures for suspected parcels and consolidations of different mails and parcels to be packed into a irlme containers. The visit was warranly welcomed by the members who enthusiasticafly raised their questions and exchanged their technical experiences with the staff of the Post Office from the beginning to the end of the Mr. Simon Chan visit.

HKLA Chairman, Education & Training Committee

Study Visif to Amway in Guangzhou





This is our 3rd tinne to visit Ainway Logistics Centre in Guangzhou. Thanks again to Amway for receiving HKLA Members for the study visit on 11 September 2014. All of our participants were impressed by the professional expertise of their tea in in managing the production facility and the distribution centre.







MEMBERS From period of 19 July 2014 to 26 September 2014

New Members

Tang Wing Tai

Zhou Le

New Student Members

Chan Ngai Lam

Chang Yau Shing

Ng Tai Yiu Edmond

Xue Muhan

Chau Man Zheon